
Beste gríffier van de gemeente Waalre, 

Als bewoner van Waalre wil ik graag mijn zorg delen over de voorgenomen her-inrichting van de 

Heikantstraat als 60 km weg. Zou u mijn brief s.v.p. kunnen verspreiden aan alle gemeente 

raadsleden? 

Het beleid van de gemeente Waalre is er op gericht de leefbaarheid te verbeteren. Inmiddels zijn de 

Wollenbergstraat en de Heikantstraat binnen de bebouwde kom omgebouwd tot 30 km gebied en 

zal de Bergstraat binnenkort volgen. Verder is onlangs door de gemeente besloten om een 

vrachtwagenverbod in te stellen voor doorgaand vrachtverkeer. 

Gezien dit beleid is het des te vreemder dat de Heikantstraat (buiten de bebouwde kom) her- 

ingericht gaat worden tot 60 km weg. Niet alleen is het zonde van de besteding van schaars 

gemeenschapsgeld en eeuwig zonde van de gezichtsbepalende bomen, het is bovenal ook 

contraproductief: 

e  De voorgenomen her-inrichting facilitieert een toename van verkeer in plaats van een 

afname 

e _ Doorgaand vrachtverkeer wordt weliswaar verboden maar we faciliteren vrachtwagens die 

elkaar in tegengestelde richting kunnen passeren 

e  Fietsers leveren in aan veiligheid ten opzichte van auto’s en vooral vrachtautos en 

landbouwvoertuigen (die ook te hard rijden) 

e _ Veel verkeersdeelnemers laten zich niet beperken door verkeersregels maar vooral door 

(on)mogelijkheden ter plaatse 

Mijns inziens zijn er andere oplossingen te bedenken die het belang van de Waalrenaren beter 

dienen en die bovendien goedkoper, veiliger en duurzamer zijn. Ik verzoek de Raad om die opnieuw 

in overweging te nemen. Ook buiten de bebouwde kom kan een andere maximum snelheid worden 

ingesteld als de situatie ter plaatse daartoe noodzaakt. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


